
 

 
Bouwcommissie Puntenburg ∞ P/a Springweg 82 ∞ 3511 VT  Utrecht ∞ puntenburg@etalage.nu 

 
 

Openbare basisschool De Twijn - locatie Puntenburg  
Nieuwsbrief - nummer 2 - 30 maart 2006 

 
 
Waarom deze nieuwsbrief? 
Op 28 oktober 2005 heeft u de eerste nieuwsbrief van de bouwcommissie ontvangen. 
Vandaag ontvangt u een tweede nieuwsbrief van een “nieuwe” bouwcommissie. Wat is er in 
de afgelopen vijf maanden gebeurd?  
 
Wat vooraf ging 
In de vorige nieuwsbrief heeft u kunnen lezen dat de bouwcommissie in september 2005 
voortvarend van start is gegaan. De bouwcommissie heeft voorgesteld de school op een 
aantal punten aan te passen. Daarnaast heeft de bouwcommissie aangegeven dat tijdens de 
verbouwing de school gehuisvest wil blijven in de buurt van Puntenburg. Deze voorstellen 
zijn besproken met het bestuur van onze school (SPO = Stichting Openbaar Primair 
Onderwijs). Het SPO heeft Architect Midden Nederland gevraagd om de voorstellen te 
vertalen en financieel te onderbouwen.  
Eind oktober 2005 lag er een goed verbouwingsplan waarmee het SPO in onderhandeling 
kon gaan met de gemeente. De financiering was in oktober bij de bouwcommissie nog niet 
duidelijk en het was ook nog onbekend hoe de gemeente zou reageren op onze plannen. 
Maar het SPO was heel erg enthousiast over onze plannen, steunde ze volledig en zag geen 
financieel probleem: alles was heel goed te betalen. 
 
De gemeente en het SPO 
In november 2005 gaat het SPO dan in onderhandeling met de gemeente – om precies te 
zijn met DMO: Dienst Maatschappelijke Ontwikkeling – en al snel wordt duidelijk dat de 
gemeente ons verbouwingsplan niet wil betalen. Volgens de plannen van de gemeente moet 
het Christelijk Gymnasium in het andere deel van het gebouw worden gehuisvest. De 
gemeente laat haar eigen architect Van Hoogevest een ánder plan maken voor het hele 
gebouw. De bouwcommissie krijgt van het schoolbestuur (SPO) te horen dat het allemaal 
erg lastig is. De Willibrord Stichting – de stichting die gaat over het Christelijk Gymnasium - 
blijkt veel meer ruimte nodig te hebben dan er in het gebouw te vinden is. Met andere 
woorden, onze school moet maar wat inschikken (– of misschien liever nog: verhuizen...). 
Ongeveer een half jaar lang wordt er dan veel gepraat, maar geen echte vordering 
gemaakt. Dat begint bij sommigen vragen op te roepen, die uiteindelijk namens de oude 
bouwcommissie worden gesteld. Een echt antwoord blijft uit. Er gebeurt wél iets anders. 
 
De haast 
Op 1 maart j.l. vraagt DMO aan SPO toestemming om vergunning aan te vragen voor 
verbouwing. Op 2 maart j.l. geeft SPO die toestemming al – zonder de medezeggenschaps-
raad van onze school te raadplegen. Zijn het dan die goede, eerst door SPO ondersteunde 
plannen waarvoor vergunning wordt aangevraagd? Helemaal niet! Ongeveer de helft van 
onze voorstellen wordt niet gehonoreerd. Zo krijgen we geen eigen en goede gymzaal en 
geen centrale ruimte. Er blijkt ook geen ruimte meer te zijn voor een fietsenstalling in het 
gebouw. Die moet maar “ergens anders” komen. En als klap op de vuurpijl moet de school 
tijdens de verbouwing ondergebracht worden in een schoolgebouw aan de Notenbomenlaan. 
Het SPO blijkt zich niet echt hard te hebben gemaakt voor onze belangen en heeft ons op 



een cruciaal moment in de steek gelaten. U begrijpt dat de bouwcommissie hier niet blij 
mee was. Op 14 maart 2006 heeft de bouwcommissie de MR dan ook geïnformeerd en 
aangegeven dat we niet akkoord gaan met de onderhandelingsresultaten die het SPO heeft 
bereikt. De bouwcommissie heeft daarom haar mandaat teruggegeven aan de MR en de MR 
geadviseerd een aantal zeer betrokken en “ervaren” ouders bijeen te brengen om dit schip 
te keren. 
 
De “ervaren” ouders – en u? 
Onze school heeft helaas al jaren te maken met problemen rond de huisvesting op deze 
unieke, maar gewilde plaats in het centrum van Utrecht. Jarenlang werd het bestaansrecht 
van de school op deze plaats bedreigd, maar eindelijk vorig jaar besloot het gemeente-
bestuur onder grote druk het gebouw aan de Laan van Puntenburg te kopen. Het staat nu 
zwart op wit dat de school op deze locatie mag blijven. Dat ging niet zonder slag of stoot. 
Door een groot aantal ouders is heel hard gewerkt om het gemeentebestuur zover te 
krijgen. Misschien heeft u zelf ook wel eens meegedaan aan één van de acties. Twee ouders 
die toen heel hard hebben gewerkt zijn bereid nu weer aan de slag te gaan om te zorgen 
dat de verbouwing goed geregeld gaat worden. Samen met een aantal ouders uit de oude 
bouwcommissie gaan die opnieuw aan de slag als een kernteam. Dat kernteam wordt 
ondersteund door leden van de MR, maar ook door andere ouders. Als u denkt dat u 
daaraan kunt bijdragen: graag! We kunnen juridische, bouwkundige of bestuurlijke 
deskundigheid goed gebruiken. 
 
Wat gaan we doen? 
We gaan eerst alle betrokken partijen uitnodigen om mee te werken in plaats van tégen te 
werken. Die uitnodiging ligt er zelfs nu al: aan SPO Utrecht, aan DMO en aan de Willibrord 
Stichting. De reactie daarvan wachten we even af. Als die positief is: hoera. Als die negatief 
is, zullen we alle wettelijk toegestane middelen gaan gebruiken om de betrokken partijen te 
bewegen tot medewerking in plaats van tegenwerking. Van die wettelijke middelen zijn er 
nogal wat, en we gaan ze inzetten voor alle zaken die direct of indirect met onze zaak te 
maken hebben. In eerste instantie gaat dit leiden tot vertraging – en die is dringend nodig 
want andere partijen hebben grote haast. Zo is er al een bouwvergunning en een 
sloopvergunning aangevraagd, toe maar. Het is verstandig als die aanvragen van tafel gaan. 
Daar gaan we dus eerst mee aan de slag. Daarna gaan we de Willibrord Stichting bewegen 
ons blijvend te erkennen als een goede buur. Vervolgens gaan we de onderhandelingen 
proberen te heropenen over de verdeling van de ruimte. 
 
Wat gaat er waarschijnlijk gebeuren? 
We kunnen de ouders hetzelfde melden als wat we de directie en het team al meldden: 
1) De verbouwing van Puntenburg begint waarschijnlijk niet per 1 juli 2006. Hoeveel 

later die verbouwing dan wel begint, is onbekend, maar minstens een jaar later is 
een goede mogelijkheid.  

2) Een snelle verhuizing naar een of andere tijdelijke locatie staat dus nog niet op de 
agenda. En áls we tijdelijk ergens anders heengaan, moet dat een goed alternatief 
zijn.  

3) We scheiden geruchten en berichten van het moment steeds van wat op de langere 
termijn gegarandeerd gebeurt. We vertellen u in alle openheid wat er aan de hand is 
en we maken de zaken niet mistig.  

4) We werken aan een oplossing die de school de garantie geeft voor rust in de 
toekomst.  

5) We werken snel als het moet, maar altijd kalm. Een school die bijna 125 jaar oud is, 
heeft geen haast omdat ze geheime krachten kent. In ons geval zijn dat Puntenburg-
krachten: niet snel bang, niet roddelend en kletsend, maar vastberaden, overtuigd, 
betrokken en actief.  

 
Als er vragen zijn n.a.v deze tweede nieuwsbrief, spreek dan gerust een van de leden van 
de bouwcommissie aan, daar zijn we voor!  
 
Of kijk op de website van de bouwcommissie http://www.etalage.nu/puntenburg 
 
Alex Kip, Frans-Willem Korsten, Muriël Suurmond en Hanneke Wensink 
 
TToott  ddee  vvoollggeennddee  NNiieeuuwwssbbrriieeff!!  

http://www.etalage.nu/puntenburg

